

Title (en)

Method and device for the surveillance of a determined space, such as room, field or industrial installation.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zur Überwachung eines bestimmten Raumes, wie ein Zimmer, Feld oder eine Industrieanlage.

Title (fr)

Procédé et dispositif de surveillance d'un espace déterminé, tel qu'une partie d'un local, une zone de terrain ou une installation industrielle par exemple.

Publication

**EP 0502791 A1 19920909 (FR)**

Application

**EP 92400583 A 19920306**

Priority

FR 9102736 A 19910307

Abstract (en)

Process and device for surveillance of a determined space, in which a photographic objective (10) makes it possible to form an image of the space on an assembly (12) of photodetectors associated with information-processing means (22), the assembly of photodetectors being for example a linear strip of photodetectors mounted fixedly on the objective (10), which is itself mounted so as to rotate around a transverse axle (16) and can be moved by driving means (18) into predetermined angular positions around this axle. <??>The invention applies to the surveillance of premises, of industrial installations, of plots of land, etc. <IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé et dispositif de surveillance d'un espace déterminé, dans lesquels un objectif (10) de prise de vues permet de former une image de cet espace sur un ensemble (12) de photodétecteurs associés à des moyens (22) de traitement de l'information, l'ensemble de photodétecteurs étant par exemple une barrette linéaire (12) de photodétecteurs montée fixement sur l'objectif (10), qui est lui-même monté en rotation autour d'un axe transversal (16) et est déplaçable par des moyens moteurs (18) dans des positions angulaires prédéterminées autour de cet axe. L'invention s'applique à la surveillance de locaux, d'installations industrielles, de terrains, etc.. <IMAGE>

IPC 1-7

**G08B 13/194**

IPC 8 full level

**G08B 13/194** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G08B 13/194** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] GB 2035007 A 19800611 - LICENTIA GMBH
- [Y] FR 2417222 A1 19790907 - THOMSON CSF [FR]
- [A] DE 3615946 A1 19871119 - SIEMENS AG [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0502791 A1 19920909**; FR 2673745 A1 19920911; FR 2673745 B1 19950623; US 5229601 A 19930720

DOCDB simple family (application)

**EP 92400583 A 19920306**; FR 9102736 A 19910307; US 84772192 A 19920305